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POROČILO DELEGATOV IZ SRS V ZVEZNEM ZBORU SKUPŠČINE SFRJ PRED DE
LEGATSKO BAZO

Zbori skupščine občine Grosuplje so obravnavali poročilo, ki so ga pri
pravili delegati iz SR Slovenije v zveznem zboru skupščine SFRJ o svojem delu za 
obdobje od septembra 1977 do maja 1978. Sejem zborov je prisostvoval in delegatom 
podal tudi dodatno obrazložitev delegat v zveznem zboru skupščine SFRJ tov. Rudi 
Bregar. Orisal je obsežen in vsebinsko bogat program dela delegatov v zveznem 
zboru, oblike in metode dela delegatov iz SR Slovenije, ki so se pokazale za pro
dorne in učinkovite ter izrazil potrebo po tesnejšem sodelovanju z delegatsko ba
zo, to je z vsemi skupščinami v SR Sloveniji. Zbori skupščine občine so poobla
stili predsedstvo skupščine občine, da iz programa dela zvezenega zbora skupšči
ne SFRJ izlušči za delovne ljudi in občane najpomembnejše teme, katere naj bi 
obravnavalo predsedstvbin druga delovna telesa skupščine ali skupščina. V tek 
razpravah pa bodo sodelovali tudi zadolženi delegati iz zveznega zbora skupščine 
SFRJ, s čemer bo nedvomno okrepljena povezanost z delegatsko bazo, usmeritve, 
ki jih bodo delegati v zveznem zboru dobili na teh razpravah pa odraz dejanskih 
potreb delovnih ljudi in občanov.

URESNIČEVANJE SREDNJEROČNEGA NAČRTA RAZVOJA OBČINE

Skupščina občine je na seji obravnavala poročilo o izvajanju 
načrta razvoja občine in ugotovila, da se uspešno uresničuje. Na po
dročju delitve ustvarjenega dohodka pa prihaja do nesorazmerij. Neka
tere delovne organizacije izplačujejo glede na rezultate dela previ
soke osebne dohodke. Bruto osebni dohodki v občini naraščajo hitre
je, kot je določeno s planom, zato se v interesnih skupnostih ze po
javljajo presežki. Skupščina je sprejela sklepe, s katerimi zavezuje 
vse nosilce razvoja za uskladitev dejanskih gibanj z načrtovanimi.

RAZVOJ V LETU 1979

V prihodnjem letu bo osnovna značilnost razvoja živahna investicijska 
dejavnost v gospodarstvu in na področju komunale. Na področju družbenih dejavno
sti bodo začete investicije - šola Dobrepolje, vrtec Grosuplje. Gospodarstvo bo 
nadaljevalo začete usmeritve na področju izvajanju zakona o združenem delu in 
zagotavljajo razvoj na kvalitetnih dejavnikih - dobra organizacija dela, uvaja
nje modernejše tehnologije, zaposlovanje strokovnih kadrov itd. Na področju lju
dske obrambe bomo dograjevali obrambne načrte in preverjali usposobljenost vseh 
izvajalcev obrambnih načrtov.

DEJAVNOST INTERESNIH SKUPNOSTI

Skladno z določili aneksov za leto 1978 bodo vse interesne skupnosti 
pripravile poročila o izvajanju svojih programov in ukrepe za uskladitev pritoka 
sredstev, če je le-ta nad planiranim. Za leto 1979 in 1980 bodo pripravile anekse 
k srednjeročnim načrtom razvoja. S tem bo določena osnovna usmeritev v izvajanju 
programov in način zbiranja ter višina dogovorjenih sredstev za vsako interesno 
skupnost posebej. Ta naloga mora biti opravljena do konca novembra letos.
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SPREJET JE ZAKLJUČNI RAČUN PRORAČUNA OBČINE_ZA LETO 1977

Zbor združenega dela in zbor krajevnih skupnosti skupščine občine sta 
sprejela odlok o zaključnem računu proračuna občine Grosuplje za leto 19773 ki 
izkazuje 25.873.237310 din prihodkov, 25.112.118,50 din odhodkov in 761.118,60 din 
presežka prihodkov nad odhodki.

Neuporabljena sredstva po zaključnem računu proračuna se kot prihodek 
za leto 1978 prenesejo rezervnemu skladu občine v višini 200.000,00 din, proraču
nu občine pa v višini 561.118,60 din.

SANACIJA ELEMENTARNE NEZGODE IZ REZERVNEGA SKLADA OBČINE

Za delno kritje izdatkov za sanacijo nastale škode kot posledica ele
mentarne nezgode - naliva in toče dne 13.7.1978, ki je uničila kmetijske pridelke 
ter poškodovala posamezne cestne odseke, mostove in druge objekte na območju ob
čine, se uporabi 450.000,00 din rezervnega sklada občine Grosuplje. Tako sta na 
predlog izvršnega sveta sklenila zbor združenega dela in zbor krajevnih skupnosti 
skupščine občine na seji 27.9.1978. Od tega je za izplačilo regresa za nabavo gno
jil namenjenih 100.000,00 din, za izplačilo regresa za nabavo semen pa 200.000,00 
din. SIS za komunalno in cestno dejavnost pa bo 150.000,00 din namenila za popra
vilo občinskih cest.

DOBITNIKI PRIZNANJ IN NAGRAD "LOUISA ADAMIČA" ZA LETO 1978=======================:

Na predlog Komisije za odlikovanja skupščine občine so vsi zbori skup
ščine občine na svojih zasedanjih dne 27.9.1978 sklenili, da se podelijo Prizna
nja in nagrade "Louisa Adamiča" za leto 1978
- Zavodu za revmatične in srčne rekonvalescente za mladino "Dr. Marko Gerbec" 
Šentvid pri Stični

- Krajevna organizacija SZDL - odbor za razvijanje tradicij NDB Videm Dobrepolje
- Krajevna skupnost Grosuplje
- Občinska gasilska zveza Grosuplje
- Mendiževec Valentin, direktor DO Livar Ivančna gorica.

Priznanja in nagrade bodo dobitnikom izročene na slavnostni seji ob
činske skupščine, o čemer bo "Naša skupnost" obsežneje poročala v oktoberski 
številki.

VSI ZBORI SKUPŠČINE OBČINE GROSUPLJE SO NA SVOJIH SEJAH DNE 27/9-1978

- imenovali predsedstvo Skupščine občine Grosuplje v vojni
- Čuček Kurta in Perko Jožeta razrešili dolžnosti članov sveta za ljudsko obrambo, 

varnost in družbeno samozaščito
- imenovali Struna Andreja in Goli Branko za člana sveta za ljudsko obrambo, var

nost in družbeno samozaščito
- Mejak Živo in Štrukelj Milana imenovali za namestnika Občinskega javnega tožilca 

v Ljubljani
- imenovali Kovačič Anico iz Studenca pri Ivančni gorici v delavski svet zavoda 

Centralne lekarne Ljubljana
- Kokotec Mileno in Škrjanc Marijo imenovali v svet Splošnoizobraževalne knjižnice 

Grosuplje
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- Bernik Marijo imenovali v svet Delavske univerze "Boris Kidrič" Ljubljana
- Bučar Rezko imenovali v svet Vzgojnovarstvenega zavoda Grosuplje

in imenovali Novakovič Radivoja v svet Delovno-varstvenega zavoda Ponikve

NA PRVI OKTOBERSKI SEJI/ KI BO 18.10.1978/ PA BODO ZBORI PREDVIDOMA 
OBRAVNAVALI:

- Osnutek dogovora o temeljih prostorskega plana občine Grosuplje za obdboje 
1978 - 1985

- Predlog odloka o novelaciji urbanističnega programa in novelaciji urbanistič
nega reda

- Predlog sprememb in dopolnitev družbenega dogovora o nalogah pri oblikovanju 
in izvajanju kadrovske politike v SR Sloveniji

- Predlog odloka o blagovnih rezervah
- Predlog odloka o prenehanju lastninske pravice na zemljiščih, namenjenih za 

stanovanjsko graditev na območju zazidalnega načrta P2 v Šmarju
- Predlog odloka o spremembi in dopolnitvi odloka o ustanovitvi sveta za preven

tivo in vzgojo v cestnem prometu občine Grosuplje
- Osnutki zakonov s področja kmetijstva

a) osnutek zakona o spremembah in dopolnitvah zakona o kmetijskih zemljiščih
b) osnutek zakona o intervencijah v kmetijstvu in o kompenzacijah v porabi 

hrane
c) predlog za izdajo zakona o obveznem zavarovanju kmetijskih posevkov z osnu

tkom zakona
d) osnutek zakona o združevanju kmetov
e) osnutek zakona o pogojih in postopku za pridobitev pravice do preživninske

ga varstva kmetov
Skupščina občine bo osnutke sistemskih zakonov obravnavala kot konfe

renca delegacij za Skupščino SRS, po opravljeni predhodni javni razpravi, ki jo bo 
organizirala socialistična zveza v krajevnih skupnostih.

Slavnostna seja vseh zborov skupščine občine in družbenopolitičnih or
ganizacij občine Grosuplje bo 28.. oktobra 1978.

PRIPRAVE SINDIKATOV NA 9. KONGRES

V priprave na 9. kongres Zveze sindikatov Slovenije, ki so v zaključni 
fazi, so se organizacije in organi sindikata v občini aktivno vključili že v za
četku letošnjega leta.

Javna razprava o osnutkih kongresnih dokumentov sicer še ni povsem 
končana, vendar lahko s smelostjo trdimo, da so le-ti bili v središču dejavnosti 
v vseh osnovnih organizacijah sindikata in organih Zveze sindikatov. Predsedstvo 
občinskega sveta je ocenilo dosedanje rezultate javne razprave in ugotovilo, da 
delavci hočejo takšno organizacijo Zveze sindikatov, ki bo njihovo orožje in oro
dje pri uveljavljanju temeljne pravice, da gospodarijo s pogoji in sadovi svojega 
dela. Poseben poudarek je bil na razvoju družbenoekonomskih odnosov, saj sklepi 
poskušajo konkretno opredeliti vlogo sindikata na področju družbenega planiranja 
ter na področju ustvarjanja čistega dohodka in delitvi sredstev za osebne dohodke.

Pomembna je ugotovitev, da v javni razpravi niso govorili le o osnut
kih kongresnih dokumentov, temveč so primerjali prihodnje obveznosti s sedanjim 
delom sindikata na področjih gospodarskega in družbenega življenja. V nekaterih 
delovnih organizacijah, ki dosegajo skromnejše rezultate so že razpravljali o 
vzrokih nedoseganja planskih nalog in preko poverjenikov pričeli akcijo, da jih 
na osnovi sprejetih programov tudi uresničijo.

Javna razprava je pokazala, da je bilo v minulem obdobju v sindikatih 
precej storjenega na področju ljudske obrambe in družbene samozaščite, vendar ob
rambne priprave v gospodarstvu še niso dobile takega obsega, ki bi zadovoljeval

4



že sprejete dogovore in naloge. Na predsedstvu občinskega sveta je bil sprejet 
tudi sklep, da osnovne sindikalne organizacije v večji meri kot doslej, sodeluje
jo z odbori za SLO in samoupravnimi organi pri urejanju vseh zadev, ki se nana
šajo na obrambne priprave in s tem zagotovijo večjo ažurnost obrambnih načrtov, 
boljšo usposobljenost nosilcev obrambnih priprav ter večjo informiranost sindi
kata na tem področju.

IZ SINDIKALNEGA DELOVANJA - SKUPŠČINE OBČINSKEGA ODBORA SINDIKATA 
DELAVCEV VZGOJE IN IZOBRAŽEVANJA GROSUPLJE

Koncem junija se je sestal na seji skupščine tudi občinski odbor sin
dikata delavcev vzgoje, izobraževanja in zjnanosti. Od dosedanjih osmih občinskih 
odborov je namreč ta edini, ki bo v skladu z novo organiziranostjo sindikatov in 
zveze sindikatov deloval tudi v prihodnje.

Delegati so na skupščini obravnavali poročilo o delu občinskega odbo
ra v preteklem 4-letnem obdobju, sprejeli delovno usmeritev za naslednje 4-letno 
obdobje, in izvolili nov občinski odbor, ki bo namesto dosedanjih 27 članov štel 
le 15 članov ter imel 5 članski izvršni odbor.

Ob poročilu o delu odbora v pretečenem obdobju, se je razvila živahna 
razprava, kjer je bilo ugotovljeno, da je bilo delo odbora dobro zastavljeno in 
z ozirom na dejstvo, da je bil odbor na novo konstituiran šele pred štirimi leti, 
dokaj uspešno. Za večjo učinkovitost pa bo potrebnih še več konkretnih in pred
vsem vsklajenih akcij, z vsemi družbenopolitičnimi organizacijami ter instituci
jami v občini, s posebnim poudarkom na podružbljanju vzgojnoizobraževalne dejav
nosti, ustvarjanju pogojev za uveljavitev usmerjenega izobraževanja, razvoju ce
lodnevne šole, uveljavijanju dohodkovnih odnosov in nagrajevanju po delu ter 
utrjevanju delegatskega sistema.

Smisel in značaj delovanja občinskega odbora ni in ne sme biti zgolj 
v številu osnovnih organizacij oziroma pedagoških delavcev, ampak predvsem v de
lovni usmeritvi, ki mora izhajati iz prioritetne vloge vzgoje in izobraževanja, 
ne le v naši občini, ampak širši družbeni skupnosti,

Vlahovič Marjeta

X. KONGRES ZVEZE SOCIALISTIČNE MLADINE

Pred slovenskimi mladinci je X. kongres ZSMS, ki bo od 12. do 14. ok
tobra 1978 v Novi Gorici. Kongres bo ocenil dosedanje delo in začrtal smernice 
za nadaljnje delo mladinske organizacije.

Pri svoji aktivnosti smo mladi preveč zanemarjali dejstvo, da je tudi 
zveza socialistične mladine družbeno politična organizacija in da je pravica in 
dolžnost njenih članov razpravljati in zavzemati svoja stališča tudi o vprašanjih, 
ki so širšega družbenega pomena. Ne sme nam biti vseeno, kako se bo razvijala na
ša krajevna skupnost, TOZD in občina. Za uveljavljanje naših stališč so nam v ok
viru SZDL in preko delegatskega sistema odprte najširše možnosti, pri čemer je po
trebna tesna povezanost z drugimi družbenopolitičnimi organizacijami.

Na kongresu, katerega se bodo udeležili delegati občinske konference 
ZSMS Grosuplje: Tone Kogovšek, Bronka Goli, Mirjana Križman, Janez Janša in Mar
jan Balant, bodo delegati razpravljali o delovanju mladih na področju kadrovske 
politike, mladinskega prostovoljnega dela, ljudske obrambe in družbene samozašči
te, vzgoje in izobraževanja, kulture, informiranja - skratka o vseh vprašanjih, 
ki so skupna najširšim družbenim interesom.
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SOZD IMF LJUBLJANA o.sub.o.

I- - - - - - - - - 1 INDUSTRIJSKO
imriMONTAZNO 
U I LU PODJETJE 
L. . . . . . Uljubljana

It
It

delovna organizacija
»LIVAR« Ivančna gorica, Ivančna gorica 91 n. sol.o.

KOMISIJA ZA DELOVNA RAZMERJA IMF 
DELOVNA ORGANIZACIJA LIVAR IVANČNA GORICA

objavlja

naslednja prosta dela in naloge

I. Delovna skupnost Delovne organizacije LIVAR Ivančna gorica

1. komercialist

2. administrativni referent

3. kuharica

4. snažilka

Kandidati morajo poleg sploinih pogojev izpolnjevati Se naslednje:

pod 1) - višja ali srednje šolska izobrazba strojne, ekonomske ali
komercialne smeri in tri leta delovnih izkušenj,

pod 2) - srednje šolska izobrazba upravne ali administrativne smeri
in obvezno znanje strojepisja ter eno leto delovnih izkušenj,

pod 3) - poklicna šola gostinske smeri ali PK kuharica in dve leti
delovnih izkušenj,

- delo je v izmenah, 

pod 4) - NK delavka, praksa zaželena.

Kandidati naj svoje pismene ponudbe dostavijo na naslov podjetja v 10 
dneh po objavi.

DELOVNI OBISKI PREDSTAVNIKOV OBČINE V NAŠIH KS

V mesecu septembru in prvi polovici oktobra bo naša pozornost usmer
jena v KS, kjer bodo delovni ljudje in občani za obdobje nadaljnih štirih let 
izvolili nove organe, pregledali dosedanje delo in si zastavili nove naloge.

Zaradi vse večjega poudarka organiziranosti naših KS je Predsedstvo 
OK SZDL Grosuplje sklenilo, da predstavniki naše občine obiščejo vse KS in jim 
na ta način pomagajo pri konstituiranju.

Že prvi obiski so pokazali, da so se delovni ljudje in občani v veči
ni KS lotili naloge z vso odgovornostjo. Opozoriti pa velja na nekatere težave, 
ki jih bo treba v prihodnosti odpraviti. Pričakujemo, da se bodo tudi delovni 
ljudje v TOZD bolj poglobili v delovanje statutarnih določil, ki urejajo njiho
vo sodelovanje in da bodo v skupščine KS izvolili delegate, ki hočejo in lahko 
prispevajo k razreševanju perečih problemov. Mnogo več pozornosti bo treba pos
vetiti planiranju, kajti plani KS morajo biti zajeti v planih občine, SIS, skra
tka v tistih, ki združujejo svoja sredstva za zadovoljevanje naših potreb. Mar
sikje pa enoletni plani naših KS vsebujejo toliko nalog, kot jih je mogoče re
alizirati v desetih letih. Pogoste so tudi težave z administracijo in ureditvijo 
prostorov za delovanje KS.

Ugotovitve ob obiskih v KS bodo tudi solidna osnova za problemsko 
konferenco o delu naših KS, ki jo pripravlja za mesec oktober OK SZDL.

USTANAVLJANJE PORAVNALNIH SVETOV V KS
Poravnalni sveti so oblika samoupravnega sodstva in bi morali biti v 

vseh krajevnih skupnostih ustanovljeni do 1.7.1978 K temu nas zavezuje zakon o
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samoupravnih sodiščih. Naloge občinskih sodišč je, da morajo po tem datumu od
stopati poravnalnim svetom zadeve iz njihove pristojnosti in končno je interes 
občanov, da bodo njihovi spori čim hitreje rešeni-

V pristojnosti poravnalnih svetov so kazniva dejanja zoper čast in 
dobro ime, lahko telesne poškodbe in tako imenovani spori majhne vrednosti, če 
vrednost spornega predmeta ne presega 1.000 din.

Poravnave sklenjene pred poravnalnimi sveti pa imajo enako izvršilno 
moč kot sodbe rednih sodišč.

Ker v nekaterih KS poravnalni sveti še niso izvoljeni, moramo ob seda
njem konstituiranju KS posvetiti temu vprašanju še posebno pozornost. Zaradi hi
trejšega in čimbolj natančnega vodenja postopkov je predviden za člane poravnalnih 
svetov tudi poseben seminar.

KONČANA JAVNA RAZPRAVA 0 NOVIH KMETIJSKIH ZAKONIH

Skupščina SR Slovenije je v marcu letos sprejela predlog za 
izdajo pet pomembnih zakonov s področja kmetijstva. To so Zakon o 
spremembah in dopolnitvah zakona o kmetijskih zemljiščih, zakon o 
združevanju kmetov, zakon o pogojih za pridobitev pravice do preži
vninskega varstva kmetov in zakon o kompenzacijah v kmetijstvu in 
pri porabi hrane.

Pomembne novosti, ki jih prinašajo navedeni zakoni, so 
zlasti na novo urejen status kmeta, ki je bolj natančno opredeljen, 
omejitev prometa s kmetijskimi zemljišči, z darilnimi pogodbami. V 
bodoče bodo kot nekmetje lahko pridobili kmetijsko zemljišče z dari
lno pogodbo le najožji sorodniki kmetovalca. Bolj natančno je ureje
no vprašanje arondacije in komasacije zemljišč. Zakon o združevanju 
kmetov ureja oblike in vsebino združevanja kmetov, zlasti pomembne 
so določbe o odločanju in dohodkovnih odnosih. Zakon o pogojih za 
pridobitev pravice do preživninskega varstva zagotavlja ustrezno 
socialno varstvo tistim ostarelim ali delovno nezmožnim ljudem, ki 
svoja kmetijska zemljišča oddajo skupnosti.

Javna razprava je potekala na območju naše občine zlasti 
med kmeti kooperanti in v kemtijskih organizacijah.

Zaključena bo z obravnavo dokumentov v občinski skupščini, 
kot konferenci delegacij za zbore skupščin SRS.

KLUB SAMOUPRAVLJALCEV VSE BOLJ AKTIVEN

Od januarja pa do julija letos je bilo v okviru kluba samoupravijal- 
cev realiziranih 196 izobraževalnih ur. Oblike izobraževanja so bile različne. 
Organizirani so bili seminarji in posamezna predavanja. V tem obdobju se je v 
okviru kluba izobraževalo 1640 delovnih ljudi in občanov.

Posebno pozornost je klub samoupravljalcev posvetil izobraževanju 
delovnih ljudi in občanov v TOZD in krajevnih skupnostih, torej v sredinah, 
kjer teče naše življenje in se uresničujejo naši interesi. S svojim delovanjem 
je klub napravil pomemben korak k usposabljanju delovnih ljudi in občanov za 
aktivnejše in učinkovitejše udejstvovanje na področju samoupravnega in družbe
nega življenja.

GRADNJA ŠOLSKEGA OBJEKTA V DOBREPOLJU

V kratkem bodo končane priprave na gradnjo nove šole v Dobrepolju.
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Pristojni, organi so ze izdelali vsa potrebna soglasja za izdajo gradbenega do
voljenja pri čemer velja zlasti poudariti veliko prizadevnost krajanov KS.

Investicija ni majhna, saj je poleg same gradnje treba zagotoviti tudi 
sredstva za nakup opreme, ureditev okolice in podobno. Zato gradbeni odbor in ob
činska izobraževalna skupnost iščeta vse možne vire sredstev za kritje investici
je. Poleg sredstev zbranih s samoprispevkom obogatenih s prispevki delovnih or
ganizacij računajo tudi na finančno pomoč Republiške izobraževalne skupnosti in 
na kredit LB.

PRED PRIČETKOM GRADNJE NOVEGA VRTCA V GROSUPLJEM

Dve leti že zbirajo krajani KS Grosuplje sredstva za gradnjo 
novega vrtca. Tako so se odločili z uspešno izglasovanim II samopri
spevkom.

Takoj po obnovi kulturnega doma je gradbeni odbor pričel zbirati doku
mentacijo, ki je potrebna za izdajo lokacijske odločbe. Veliko dela in časa je 
bilo porabljenega zlasti za pridobitev zemljišča, na katerem bo stal objekt.

Z izdajo lokacijske odločbe bodo odstranjene še zadnje ovire pri zbi
ranju sredstev. Poleg sredstev ki jih zbirajo občani s samoprispevkom, bo del 
sredstev prispevala skupnost otroškega varstva, del pa bodo predstavljali kredi
ti, ki jih bo treba najeti.

GRADNJA ČISTILNE NAPRAVE IN ZBIRALNIKA "s" V GROSUPLJEM

Po predvidevanjih naj bi bila v letošnjem letu v Grosupljem dograjena 
nova čistilna naprava.

Doslej je Komunalni sklad občine Grosuplje vložil v čistilno napravo 
10.021.574.- din, v letošnjem letu pa Komunalna skupnost občine kot pravna nasle
dnica sklada še 2,888.075.- din. Ker je sama čistilna naprava brez zbirnih kana-

__________________ l°v nezadostna, se istočasno gradi kanal "s"
(kolektor), ki bo povezoval celotno področje 
zapadnega dela Grosupljega z novo čistilno na
pravo. To je povezava stare čistilne naprave, 
ki je nasproti železniške postaje z novo čisti
lno napravo, ki se gradi pod Sp. Slivnico. In
vesticija v ta zbirni kanal znaša 6,687.349.- 
din in je bila financirana v preteklem letu. 
Letos pa se predvidevata še dve povezavi, v 
vrednosti 2,881.760.- din, da se zajame celo
tno kanalizacijsko mrežo zapadnega dela Gro
supljega. Po dograditvi kanala "S" pa ostaja 
še vedno odprta povezava ostalega dela Grosup
ljega z novo čistilno napravo.

Ker tudi v ostalih naseljih ni zgraje
ne kanalizacije, si je Komunalna skupnost obči
ne zadala nalogo, da izdela srednjeročni prio
ritetni program gradenj v sodelovanju s krajev
nimi skupnostmi in organizacijami združenega 
dela. Sedaj se načrtuje čistilna naprava v Iva
nčni gorici, del sredstev predvideva Komunalna 
skupnost tudi za načrte ureditve kanalizacije 
v Šentvidu pri Stični. Stroškovno je gradnja 

kanalizacije najmanj dvakrat dražja kot so vodovodi, zato so uspehi na tem podro
čju, zlasti zaradi varstva okolja, toliko bolj razveseljivi.
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PRISPEVEK OBRTNIKOV ZA ZADOVOLJEVANJE SKUPNIH POTREB V KS GROSUPLJE

Obrtniki v KS Grosuplje so podpisali samoupravni sporazum o načinu 
združevanja in uporabi sredstev, namenjenih za zadovoljevanje skupnih potreb v 
KS Grosuplje v obdobju 1978-1982.

Od skupno 72 obrtnikov v KS Grosuplje je podpisalo navedeni samoupra
vni sporazum 66. Akcija podpisovanja še ni zaključena. Že po dosedanjih rezulta
tih pa je očitno, da so obrtniki pripravljeni sodelovati pri reševanju skupnih 
potreb. Omeniti pa velja, da delavci v delovnih organizacijah v naselju Grosu
plje po tovrstnem sporazumu že dve leti prispevajo dodatna sredstva.

V JAVNI RAZPRAVI JE STATUT KRAJEVNE SKUPNOSTI GROSUPLJE======
V KS Grosuplje je 10. septembra potekala javna razprava o novem os

nutku statuta KS. Pripombe, dopolnila in predloge k posameznim določilom osnu
tka je sprejemala krajevna konferenca SZDL. Na podlagi ugotovitve javne razpra
ve bo komisija KS izdelala predlog statuta in ga konec septembra predložila v 
sprejem zboru delegatov KS.

V osnutku statuta je zlasti na novo urejeno področje ljudske obram
be in družbene samozaščite. Svet KS se poveča od 11 na 15 članov. Namesto se
danjega zbora delegatov se uvaja skupščina KS. Glede delegacij je statut vskla- 
jen z doseženim stanjem letošnjih volitev. Ker je sprememb veliko, je po svojem 
bistvu statut nov. Pričakujemo, da bomo po javni razpravi dopolnili z dejanski
mi potrebami občanov in konkretizirali nekatere posplošene določbe.

INFORMACIJA 0 NOVI IZMERI V KATASTRSKI OBČINI ŠMARJE

Te dni se je začel v katastrski občini Šmarje-Sap mejni ugotovitveni 
postopek na površini približno 70 ha. Delo izvajajo strokovnjaki Geodetskega 
zavoda SRS po pogodbi s skupščino občine Grosuplje in pomeni začetek nove izme
re tega področja, ki ga na severu omejuje železniško proga, na vzhodu meja s 
katastrsko občino Sela, na jugu meja med obdelovalno zemljo in gozdom in na za
hodu meja s katastrsko občino Mali vrh.

Lastniki parcel na tem področju bodo vabljeni postopoma, kakor bo te
klo delo, na teren, ker morajo biti vse posestne meje zamejičene z betonskimi 
mejniki po sporazumu vseh prizadetih strank. Mejnike bo plačala skupščina občine 
Grosuplje.

Prihodnjo pomlad bo vse zamejičeno področje preletelo letalo, nakar 
bodo iz posnetkov izdelani načrti v merilu 1 : 1000 in Izračunane površine par
cel. Načrti bodo imeli tudi višinsko predstavo, tako da bodo primerni tudi kot 
podlaga za projektiranje.

Novi načrti bodo nadomestili stare katastrske načrte v merilu 1:2880, 
ki so stari nad sto let in pri katerih ne merilo ne natančnost ne ustrezata so
dobnim potrebam.

ZADRŽEVALNI NASIP V PONIKVAH

Že vrsto let potok Rašica poplavlja v vasi Ponikve in zaliva polja in 
zgradbe. Poplave nastajajo ob večjih nalivih, ne oziraje se na letni čas. Vaščani 
Ponikev želijo, da jim poplavna voda ne zaliva vsaj stanovanjskih hiš in gospo
darskih poslopij.
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Za leto 1978 je Območna vodna skupnost Ljubljanica Sava pripravila na
črt za zgraditev visokovodnega nasipa v vasi Podpeč v dolžini 200 m, ki bi pre
usmeril visoke vode mimo naselja Podpeč v nižje ležeče požiralnike. Vsa potreb
na dokumentacija za zgraditev visokovodnega nasipa je bila izdelana v letu 1977 
in 1978. Stroški za izdelavo obrambnega nasipa bodo znašali 400.000 din in so po
trebna sredstva tudi že rezervirana v ta namen pri Območni vodni skupnosti Ljub
ljanica Sava. Izvajalec del pri urejanju nasipa pa je VGP Hidroinženiring Lju
bljana in je z deli že začelo.

Obrambni nasip poteka preko njiv in travnikov in vsi prizadeti last
niki so prostovoljno odstopili zemljišče za zgraditev obrambnega nasipa, razen 
enega lastnika, ki ni kmet in daje zemljišče v najem.

Upamo, da bo nasip v tem letu dograjen in da bo obvaroval naselje 
Ponikve pred poplavami.

MOTORNE DIRKE V ŠENTVIDU PRI STIČNI

V Dolini pod Kalom je AMD Šentvid pri Stični priredilo 3- septembra
IV. dirko za državno prvenstvo 
v moto krosu I. in II. lige v 
razredu do 250 cm3.

Zmagal je Ljubljančan 
Marjan Avbelj in tako po točkah 
dohitel večkratnega državnega 
prvaka Lena Šoštariča. V skupnem 
vrstnem redu v točkovanju za dr
žavno prvenstvo v motokrosu tudi 
po tej dirki vodi Marjan Šamec 
iz Zaboka.

Na sliki: Šamec, Šegula, Šinkovec in Šoštarič

KOLESARSKA DIRKA PO ULICAH GROSUPLJEGA ============~——-------------- -- --------------------

V počastitev občinskega praznika je Kole
sarski klub Grosuplje organiziral 24.septembra IV. 
kolesarsko dirko po ulicah Grosupljega. Nastopilo je 
preko 100 kolesarjev iz Slovenije, Hrvatske in Adrie 
iz Trsta. Največ uspeha so poželi kolesarji iz Kranj
ske Save, ki so zmagali pri obeh mladinskih konkuren
cah in pri članih, pri veter-anih Kolesarja Konice in 
Adrie iz Trsta.

POJASNILO K NOVIM CENAM VODE IZ JAVNIH VODOVODOV

V prejšnji številki "Naše skupnosti" je bil objavljen prispevek z 
naslovom: VIŠJE CENE VODE IN ODVOZA SMETI, v katerem so bile navedene nove cene 
za vodo iz javnih vodovodov, za odvoz smeti in uporabo odlagališča za smeti. Pri 
novi ceni za vodo pa ni bilo navedeno, da morajo potrošniki vode plačevati tudi 
prispevek za razširjeno reprodukcijo v znesku 2,00 din od m3 potrošene vode, ki 
je bil uveden z Odlokom o prispevku uporabnikov za razširjeno reprodukcijo indi
vidualne komunalne porabe na območju občine Grosuplje (Ur. 1. SRS št. 16/77) in 
velja od 1. septembra 1977.

10



'h«-,r—
^na GO*'

TRANSPORTNO
PODJETJE

AVTOPREVOZ

UPRAVA: centrali ( 061) 783 021.783 157 
telex 31 550 YU ATPIVG
direktor 783 134
promet 783 130
računovodstvo 783 123

POSLOVALNICE: BEOGRAD (011) 653 564. 651 194
ZAGREB (041) 223333.223 524
LJUBLJANA (061) 315052. 324 358
RIJEKA (051) 23694, 31 557

/tele«/ 24456 YU ATP IGRI

Transportno podjetje AVTOPREVOZ Ivančna gorica 
opravlja

vse prevoze s cestnimi motornimi vozili
v tuzemskem javnem tovornem prometu.

CENJENIM STRANKAM SE PRIPOROČA !

Tmn&ponZno podjetje. " AVTOPREVOZ " Ivančna gobica 
objavlja

paoita dela In naloge - adminutAotlvnega delavca -
Pogoj : 1. 2-letna adminiitnativna lola z 2 leti

delovnih IzkuZenj v adminiitiacljlf
2. da popolnoma obvlada itiojeptije - 

zaieljena tudi itenogna^lja.

Na&top možen takoj.
Kandidati naj ivoje pi&mene ponudbe dostavijo na 
nailov podjetja v 10 dneh po objavi.

dolenjski odred

Dolenjski odred, kateri ima domicil v občini Grosuplje, je podelil 
vsem svojim nekdanjim borcem spominski znak Dolenjskega odreda. Znake so bor

cem podelili ob 35. letnici njegove ustanovitve 
dne 17. 9- 1978 na Manolju. iz območja občine Gro
suplje je dobilo spominske znake 32 borcev

Ob tej priliki je Odbor borcev Dolenj
skega odreda NOV in ROS podelil Plaketo Občinske
mu odboru ZZB NOV Grosuplje. Vsak borec Dolenjske
ga odreda je ob tej priliki dobil knjigo Dolenjski 
odred, katero je spisal Peskar Jože.

Odbor XII. SNOUB NOV in POS je tudi podelil svojim nekdanjim bor
cem spominske značke XII. SNOUB in knjigo Lado Ambrožiča 
Dvanajsta brigada. Iz območja občine Grosuplje je prejelo 
spominsko značko in knjigo 31 borcev. Odbor XII SNOUB je 
svojim nekdanjim borcem 2. septembra 1978 vsem svojim 
borcem podelil tudi kipec borca.

Črtalič Alojz
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II. JESENSKI KROS

Zveza telesnokulturmh organizacij in Telesnokulturna skupnost Grosu
plje razpisujeta v okviru množičnih telesnokulturnih akcij v občini II. jesenski 
kros ekip in posameznikov.

1. Kraj prireditve: Višnja gora
2. Termin: torek 10/10-1978 ob 15. uri
3. Organizator: aktiv učiteljev telesne vzgoje
4. Rok prijav: 9/10-1978
5. Tekmovalne kategorije in dolžnina prog:

Poleg pionirjev in mladincev, kateri tekmujejo na progah dolžine 1000 m do 
3000 m bo organiziran kros tudi za:
- člani roj. 1958 in starejši................................................................... 5000 m
- članice roj. 1959 in starejše................................................................. 2000 m
- veterani A roj. 1938-1943 ..................................................................... 4000 m

veterani B roj. 1937 in starejši............................................................. 4000 m
6. Pravica nastopa: ekipe in posamezniki z območja občine, ekipa šteje 3 tekmo

valce oz. tekmovalke v vsaki kategoriji
7. Točkovanje za ekipno uvrstitev: točkuje se vse tri uvrščene tekmovalce oz. 

tekmovalke v vsaki kategoriji, nekompletne ekipe ne bodo uvrščene
8. Nagrade: zmagovalne ekipe prejmejo pokal, vse ekipe od 1 - 4 mesta diplome.

V tekmovanju posameznikov prejmejo prvi trije v vsaki kategoriji medalje. 
Najboljši 3 posamezniki v posamezni kategoriji se določijo v ekipo, katera 
se bo udeležila XIII. jesenskega krosa občinskih reprezentanc za pokale ure
dništva "Dela", ki bo letos v Ajdovščini.

9. Prijave: poimenske prijave ekip z navedbo letnice rojstva in kategorijo je 
poslati prireditelju ZTK0 Grosuplje, Kolodvorska ulica 2.

elektroservice
elekliotelmisko podjetje grosuplje (J)

amsuplja
pozd elekttosemce

61000 LJUBLJANA. DOLENJSKA 7H, t.lefon 23-314 
61290 GROSUPLJE, CESTA NA KRKO 9, t«l«fon 771-039

Projektiramo, izvajamo in montiramo elektroinslalacije 
jakega in šibkega toka, razne naprave z avtomatiko, 
strelovode, trafo postaje, avtomatske telefonske centrale, 
skupinske antenske naprave.
Servis in popravila.

J

Redakcija je bila zaključena 29. 9. 1978 •

Izdaja Občinska konferenca socialistične zveze delovnega ljudstva Grosuplje, 
Kolodvorska c. 2, telefon 771-088. Ureja uredniški odbor: glavni urednik 
Jože Nered, odgovorni urednik Julijana Eršte (telefon 771-225).
Tiska: KB birotisk Grosuplje

Po mnenju Republiškega sekretariata za prosveto in kulturo Izvršnega sveta 
Skupščine SR Slovenije št. 421-1/72 od 30.9.1975, šteje glasilo med proizvo
de, za katere se ne plačuje temeljni prometni davek od prometa proizvodov.


